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Από το πρακτικό της  32ης/2015 Τακτικής  συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

 Αρ. αποφάσεως : 337 

 

ΘΕΜΑ: Λήψη απόφασης περί έγκρισης του 2ου Ανακεφαλαιωτικού Πίνακα Εργασιών, του έργου: 

«Λειτουργική αναβάθμιση της οδού Κασιώπης». 

Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 17
η
 του μήνα Δεκεμβρίου του έτους 2015 ημέρα της 

εβδομάδας Πέμπτη  και ώρα 19:30 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν της με 

αριθ. πρωτ 36766 /11-12-2015, του Δήμου εγγράφου προσκλήσεως του Προέδρου  που επιδόθηκε σε κάθε 

μέλος στις 11-12-2015 και στον κ. Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 67 παρ. 5  του Ν. 3852/ 2010 και 

δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό Κατάστημα.  

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα τριών (33) μελών 

βρέθηκαν παρόντα  τριάντα ένα (31) ήτοι: 

Π α ρ ό ν τ ε ς 
1 Β. Παντελάρος  10. Σ. Χατζηστεργίου  19. Ε. Τροχίδης  28.Η. Δρούλιας    

2 Ν. Καραγιάννης  

 

11. Μ. Χουδελούδης   20. Α. Μποζίκας  29. Α. Γκανά –Ρηγάκη   

  

3. Ν. Δαουάχερ   12. Λ. Βουλγαρίδης 21. Ε. Λυμπουσάκη-
Γεωργιάδη  

30. Φ. Θεοδωρακόπουλος  

Απών 

4. Κ. Σταθάς   13. Μ. Δημουλά    22. Ε. Τοκατλίδη  

Απούσα 

31. Ι. Κέντρης   

5. Η. Βαρυτιμιάδης   14. Γ. Ζέρβα        23. Ε. Ντηνιακός  32. Κ. Ασπρογέρακας   

6. Ε. Θερμού   15. Π. Κουβαράς   24. Δ. Τσατσαμπάς   33. Κ. Φουρλής  

7. Κ.Βορέας 16. Α. Παναγοπούλου-

Γεωργοπούλου  

25.Β. Καρατζαφέρης   

8. Π. Μοσχονάς  17 Κ. Τσουκνίδας    26. Θ.Σπηλιόπουλος   

9. Ι. Ζώτος   18. Δ. Θεοδώρου    27.Α. Σκαμπά    

Ο Δήμαρχος  συμμετείχε στην συνεδρίαση. 

Ο  Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα από  τη διαπίστωση της απαρτίας, κήρυξε την έναρξη της 

συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Αποχωρήσεις: κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 5
ου

 θέματος, αποχώρησε ο κ. Ε. Ντηνιακός, ο οποίος 

επέστρεψε κατά τη διάρκεια της  συζήτησης  του 7
ου

 θέματος, οι κ.κ. Ι. Κέντρης και Δ. Τσατσαμπάς 

αποχώρησαν πριν τη ψηφοφορία του 7
ου

 θέματος, ο κ. Κ. Φουρλής αποχώρησε πριν τη ψηφοφορία  του 24
ου

 

θέματος. 

Μεταβολές: Μετά από πρόταση του Προέδρου :  

α. το 1
ο
 θέµα αποσύρεται  από την ηµερήσια διάταξη. 

β. το 7
ο
 θέμα, με ομόφωνη απόφαση θα αποτελέσει το 4

ο
 θέμα ημερησίας διάταξης.   

 

 

 



Με την έναρξη της Συνεδρίασης και πριν τη συζήτηση των θεμάτων ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος κ. Β. 

Παντελάρος, σύμφωνα με τις ισχύουσες διατάξεις του Ν. 3852/2010 άρθρο 67 παρ. 7,  εισηγήθηκε για την 

εκτός ηµερησίας διάταξης συζήτηση των θεµάτων ως κατεπείγοντα: 1. Συζήτηση και λήψη απόφασης για 

έγκριση της 15
ης

  Αναμόρφωσης του Προϋπολογισμού του Δήμου μας, οικον. έτους 2015 (σχετ.: 263 & 

269/2015 Απ. Ο.Ε) 2. Συζήτηση και λήψη απόφασης περί Τροποποίησης της Προγραμματικής Σύμβασης 

μεταξύ του Ελληνικού Δημοσίου- Γενική Γραμματεία  Αθλητισμού και του Δήμου Χαϊδαρίου, για τις 

πράξεις: «Αντικατάσταση Συνθετικού Χλοοτάπητα και Εργασίες Συντήρησης στο Δημοτικό Γήπεδο 

‘’ΤΑΚΗΣ  ΧΑΡΑΛΑΜΠΙΔΗΣ» & «Συντήρηση Κερκίδων και Περιφράξεων Αθλητικών Κέντρων Δήμου  

Χαϊδαρίου»  3. Συζήτηση και λήψη απόφασης περί αιτήματος του Σωματείου Επαγγελματιών και του 

Συλλόγου Παραγωγών Πολιτών  Α΄ Λαϊκής Αγοράς Πειραιά, σχετικά με Ίδρυση Λαϊκής Αγοράς στα όρια 

αρμοδιότητας του Δήμου μας. (σχετ.: 108/2015 Απ. Ε.Π.Ζ) 

Το  Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα εγκρίνει τη συζήτηση των θεμάτων τα οποία θα αποτελέσουν το 1
ο
, 2

ο 
και  

3
ο
 θέμα της ημερήσιας διάταξης   

 

Ο κ. Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου εισηγούμενος το 16
ο
 (πλέον) θέμα ημερησίας διάταξης, , έθεσε 

υπόψη του Σώματος την εισήγηση της Τεχνικής Υπηρεσίας του Δήμου μας,  ως ακολούθως: 

ΑΙΤΙΟΛΟΓΙΚΗ  ΕΚΘΕΣΗ 

(που συνοδεύει τον 2
ο
 Α.Π.Ε) 

 

Α. Με την  από .../../.. απόφαση του Προϊσταμένου της Τ.Υ. εγκρίθηκε η υπ΄αριθμ  12/15 μελέτη του έργου 

της Τ.Υ. του Δήμου. 

 

Β. Με την υπ’ αριθμ. 152/2015 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής  κατακυρώθηκε το αποτέλεσμα της 

δημοπρασίας , για την εκτέλεση του εν λόγω έργου και στην οποία τελευταίος μειοδότης αναδείχθηκε η  Γ. Σ. 

ΠΑΠΑΘΑΝΑΣΙΟΥ ΚΑΙ ΣΙΑ Ε.Ε που προσέφερε μέση έκπτωση 46,78 % επί του προϋπολογισμού μελέτης. 

 

Γ. Στις 29-09-2015 υπογράφτηκε η εργολαβική σύμβαση ποσού 25.092,89 ευρώ πλέον ΦΠΑ.  

 

Β. ΛΟΓΟΙ ΠΟΥ ΕΚΡΙΝΑΝ ΑΝΑΓΚΑΙΑ ΤΗΝ ΣΥΝΤΑΞΗ ΤΟΥ ΠΑΡΟΝΤΟΣ 2
ΟΥ

 Α.Π. ΚΑΙ ΤΟΥ 1
ΟΥ

 

Π.Κ.Τ.Μ.Ν.Ε. 

 

Ο παρών 2
ος

 ΑΠΕ που υπογράφεται από τον ανάδοχο χωρίς επιφύλαξη, συντάχθηκε για να περιλάβει και να 

τακτοποιήσει τις μειωμένες ποσότητες κάποιων εργασιών και τις  αυξημένες ποσότητες κάποιων άλλων 

εργασιών, καθώς και να προσδιορίσει τις νέες τιμές των παρακάτω εργασιών που απαιτήθηκαν κατά την 

εκτέλεση του έργου. 

Συγκεκριμένα παρουσιάσθηκε η ανάγκη για αύξηση της ποσότητας των αποξηλώσεων των άοπλων 

σκυροδεμάτων κατά ακόμα 5 cm, διότι μεσοσταθμικά το βάθος προέκυψε τελικά 30 cm (σε πολλά σημεία 

ήταν και παραπάνω, καθώς είχαν πέσει κατά καιρούς 2 τουλάχιστον στρώσεις μπετόν. 

Τα μπάζα του σκυροδέματος που προκύψανε από τις αποξηλώσεις ήταν αδύνατον να φορτωθούν επι τόπου σε 

αυτοκίνητο από το μέρος που αποξηλώθηκα, καθώς είναι αδύνατον να στρίψει τετραξονικό φορτηγό. Έτσι τα 

μπάζα μεταφέρθηκαν ως την οδό Ακρίτα προκειμένου να φορτωθούν στο φορτηγό που περίμενε εκεί. Αυτή η 

εργασία πληρώνεται ιδιαίτερα από το άρθρο που  «Διακίνηση προϊόντων εκσκαφών και κατεδαφίσεων με 

διάφορα μέσα πλήν αυτοκινήτων» όπως περιγράφεται αναλυτικά στο 1
ο
 ΠΚΤΜΕ. 

Τέλος αποφασίστηκε η τοποθέτηση αγωγού ομβρίων PVC-U συμπαγούς τοιχώματος SDR 41, DN 200 mm 

κατά μήκος της οδού Κασιώπης και σε ένα διάστημα 42 μέτρων προκειμένου να αποχετευθεί μια σωλήνα που 

μέχρι τώρα με ελεύθερη ροή έριχνε το περιεχόμενο της (δηλαδή τα νερά του παρακείμενου δρόμου) στην οδό 

Κασιώπης. Κρίθηκε λοιπόν επιβεβλημένη αυτή η εργασία δεδομένης της μεγάλης εκσκαφής που τελικά 

Α. ΣΥΝΟΠΤΙΚΟ ΔΕΛΤΙΟ ΕΡΓΟΥ 



προέκυψε καθώς και της λογικής του έργου, αφού θα ήταν τεχνικά απαράδεκτο σε μια διαμορφωμένη 

επιφάνεια (σταμπωτό δάπεδο) να χύνεται με την πρώτη βροχή πάνω στο σταμπωτό όλος αυτός ο όγκος νερού 

που προκύπτει από την αποχέτευση της παρακείμενης οδού και μάλιστα από μια σωλήνα Φ200 σε ένα σημείο 

της οδού Κασιώπη 

Αυτή η εργασία πληρώνεται ιδιαίτερα από το άρθρο που  «Αγωγοί αποχέτευσης από σωλήνες PVC-U 

συμπαγούς τοιχώματος Αγωγοί, αποχέτευσης από σωλήνες PVC-U, SDR 41, DN 200 mm» όπως 

περιγράφεται αναλυτικά στο 1
ο
 ΠΚΤΜΕ. 

 Η εργασία της μετατόπισης  δικτύων ΟΚΩ που κατά τον 1ο ΑΠΕ δεν φάνηκε να χρειάζεται, τελικά όμως για 

την τοποθέτηση της σωλήνας αποχέτευσης απαιτήθηκε χωρίς όμως να αυξηθεί η ποσότητα της από τον 

αρχικό προϋπολογισμό. 

Οι υπόλοιπες ποσότητες δεν επηρεάσθηκαν και δεν υπάρχουν παρα μόνο μικροαλλαγές όπως φαίνονται και 

στον επισυναπτόμενο πίνακα 

 

 Γ. ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΑ ΣΤΟΙΧΕΙΑ 

Συνολικά το προτεινόμενο ποσό εργασιών είναι :25.030,64 ευρώ πλέον ΦΠΑ 

 

Ο 1
ος 

Α.Π.Ε  παρουσιάζεται μειωτικός κατά 76,56 ευρω σχέση με την αρχική συμβατική δαπάνη εργασιών. 

 Η  συνολική του δαπάνη είναι 25030,64 Ευρώ μαζί δε με τον ΦΠΑ 23% ανέρχεται στο ποσό των 30.863,10 

Ευρώ. 

 

Με την παρούσα ζητείται η έγκριση του  2
ου

 Ανακεφ. Πίνακα όπως συντάχθηκε με βάση τα νέα εγκεκριμένα 

τεύχη του ΥΠΕΧΩΔΕ για το Δ τρίμηνο 2015 (ο συντελεστής σ=1)  

Διευκρινίζεται ότι το έργο κατασκευάζεται με πιστώσεις από πόρους του Δήμου. 

 

Στη συνέχεια, ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να αποφασίσουν σχετικά.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού άκουσε τον Πρόεδρο του και έλαβε υπόψη την εισήγηση της αρμόδιας 

υπηρεσίας, συζήτησε το θέμα για το οποίο και διατυπώθηκαν οι απόψεις των Δημοτικών Συμβούλων, όπως 

αναλυτικότερα αναγράφονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά. 

 

Συνεπώς, μετά την ολοκλήρωση της συζήτησης το Δημοτικό Συμβούλιο, 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
 

Εγκρίνει τον 2ο ΑΠΕ, του έργου «Λειτουργική αναβάθμιση της οδού Κασιώπης», όπως συντάχθηκε από την 

Τεχνική Υπηρεσία  του Δήμου μας, σύμφωνα με τα αναφερόμενα στην εισήγηση, ο οποίος επισυνάπτεται και 

αποτελεί αναπόσπαστο μέρος της παρούσας απόφασης. 

 

             Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ      ΤΑ ΜΕΛΗ 

                        (Υπογραφή)             (Υπογραφή)          (Υπογραφές) 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι  21-12-2015 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΣΕΛΕΚΟΣ  


